
PROTOKÓŁ  Nr  XXVII /  2013 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 26 czerwca 2013 roku 
 

      Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXVI sesji odbytej w dniu 24.04.13 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/179/13 Rady Gminy Miedziana Góra 

z dnia 22 lutego 2013 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II na terenie gminy Miedz. Góra. 

8. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania finansowego wraz ze spra-
wozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 

9. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o 
przedłożonych sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 

10. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dot. wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Miedz.Góra za 2012 rok. 

11. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Mie-
dziana Góra za 2012 rok. 

12. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
gminy za 2012 rok  - dyskusja. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wy-
konania budżetu gminy za 2012 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy 
za 2012 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Miedzia-

na Góra na lata 2013 – 2021.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat 

z tytułu trwałego zarządu nieruchomości (nieruchomość w Ćmińsku Kościelnym zabu-
dowana Ośrodkiem Sportów Masowych). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 89/51 obręb 
3 Ćmińsk Kościelny na okres powyżej 3 lat w drodze bezprzetargowej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospo-
darowanie odpadami komunalnymi. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie warunków i tryb składania deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicz-
nej. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie przez operatorów i 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzają-
cym jest Gmina Miedziana Góra. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Planu ochrony Suchedniowsko-
Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego.  

24. Sprawy różne. 
25. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
26. Zapytania i wolne wnioski. 
27. Zakończenie sesji. 



 2 

 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
 
Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXVII sesję Rady Gminy, po-
witał wszystkich przybyłych na sesję – radnych, sołtysów, Wójta, Kierowników referatów Urzę-
du Gminy i jednostek organizacyjnych oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert na podstawie listy obecności stwierdził, 
że na sesji jest obecnych 12 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Radni Wałek Jarosław, Orzelski Radosław i Fornalski Edward usprawiedliwili swoją 
nieobecność. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad będzie radny Wałek Stanisław, który wyraził zgodę. Na-
stępnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radnego Stanisława Wałka. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Poinformował, że materiały wraz z porządkiem 
sesji były przesłane radnym na 14 dni przed sesją. Po wysłaniu materiałów do biura rady wpły-
nął projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXIV/179/13 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 
22 lutego 2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ko-
stomłoty Pierwsze część II, dlatego po uzgodnieniu z Komisjami stałymi wprowadzono punkt 7 
o treści jak wyżej natomiast punkty od 7 przesunięto o jeden. Zmianę porządku obrad umiesz-
czono na stronie BIP i tablicach ogłoszeń w Urzędzie Gminy. Na siedem dni przed sesją wpłynął 
kolejny projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Planu ochrony Suchedniowsko-
Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego. Radni zapoznali się z projektem „Planu....” na posiedze-
niach komisji w dniu 19.06.13. Rada Gminy może nie podejmować uchwały i będzie to jedno-
znaczne z pozytywną opinią, ale Komisje ustaliły, że jest opinia pozytywna z zastrzeżeniem, iż 
„Plan ochrony..” nie będzie powodował dodatkowych kosztów dla Gminy i jej Mieszkańców. 
Rada Gminy ma określony czas zgodnie z ustawą i dlatego niezbędne jest podjęcie uchwały na 
tej sesji albo zwołać kolejną sesję w ciągu 10 dni licząc od dzisuaj. W dniu dzisiejszym radny 
Edward Fornalski jest nieobecny na sesji, syn przekazał informację, że ojciec jest w szpitalu. W 
związku z tym Przewodniczący złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktów: 
„23 .Złożenie wyjaśnienia przez radnego do postępowania w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia   
       mandatu radnego” 
„24. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego”. 
Poddał pod głosowanie – kto jest za zdjęciem z porządku obrad punktów 23 i 24. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku ww. głosowania 
Rada Gminy zdjęła z porządku obrad ww. punkty. Wnioskuje o wprowadzenie do porządku ob-
rad punktu 23 o treści – Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Planu ochrony Su-
chedniowsko-Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego, a kolejne przesunąć o jeden, poddał pod 
głosowanie zgłoszony wniosek. 
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                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianie porządku obrad jak wyżej. Następnie poddał pod głosowanie 
porządek obrad jak na stronie 1 protokołu.  
                        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
Radni mają uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie przyjęcie proto-
kołu Nr XXVI sesji z dnia 24.04.13 r. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1  głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W wyniku pytań rozszerzył sprawy zawarte w sprawozda-
niu oraz udzielił odpowiedzi na pytania.  
 
Ad. 7. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki  powiedział m.in. w trakcie sprawdzania poprawności podjęcia 
uchwały Nr XXIV/179/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II 
na terenie gminy Miedziana Góra nadzór Wojewody Świętokrzyskiego uchylił część uchwały 
Rozstrzygnięciem Nadzorczym NR IG-III.4130.23.2013 z dnia 26 marca 2013 r. w którym 
wskazał popełnione błędy i nakazał naprawić je poprzez podjęcie kolejnej uchwały. W związku 
z tym jest projekt uchwały zmieniający ww. uchwałę. Szczegółowo omówił wprowadzane zmia-
ny, które likwidują nieścisłości w poprzedniej uchwale. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Nr XXIV/179/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II 
na terenie gminy Miedziana Góra.. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/212/13 wraz z załącznikiem graficznym, która stanowi za-
łącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Wałek odczytał „Opinię Komisji Rewizyjnej z 
wykonania budżetu gminy za 2012 rok”, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Ad. 9. 
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Insp. ref. FN Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią Uchwały Nr 28/2013 I Składu Orzekające-
go Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 8 kwietnia 2013 r. w sprawie opinii o 
sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Miedziana Góra za 2012 rok wraz z informacją o 
stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Wałek odczytał Uchwałę Nr 51/2013 I Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 4 czerwca 2013 r. w sprawie 
opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium, która stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Wałek odczytał „Wniosek Komisji Rewizyj-
nej Rady Gminy w Miedzianej Górze z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie udzielenia absoluto-
rium Wójtowi Gminy Miedziana Góra za 2012 rok”,  oraz protokół z przeprowadzonego głoso-
wania (5 członków komisji „za” , 1 nieobecny), wniosek wraz z załącznikami stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński otworzył dyskusję nad „Sprawozdaniem 
z wykonania budżetu gminy Miedziana Góra za 2012 rok”, które stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
Radny Wałek Stanisław powiedział, że na posiedzeniach komisji powstały niejasności, Komi-
sja Rewizyjna nie zajmowała się tym – w ubiegłym roku bardzo drażliwym tematem były od-
szkodowania za grunty przejęte pod budowę dróg w Kostomłotach Pierwszych ul. Maciejówka 
oraz w Miedzianej Górze ul. Urzędnicza, Brzozowa. Czy zaplanowana kwota zaspokoi roszcze-
nia z tego tytułu? Jakie opłaty należności składały się na pozostałe zaległości? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  udzielając odpowiedzi powiedział m.in. kwota na odszkodowania 
zapisana w budżecie została wyliczona z opinii rzeczoznawców. Sprawy mogą być różne, bo 
wiele spraw jest w Sądzie i nie wiadomo, jakie będą wyroki. O ile wydłużą się te sprawy to wy-
plata odszkodowań może by ć w roku następnym. 
Insp. ref. FN Justyna Błaszczyk powiedziała m.in. w sprawozdaniu wykazano zaległości po-
datkowe, w związku ze zmianami decyzji podatkowych, są to nowe zobowiązania a jednocześnie 
płatności zaległe.  
Radna Żelazko Małgorzata – nie zrozumiałym jest, że robiąc dobro dla mieszkańców to jesz-
cze płacimy odszkodowania, jak to jest w Miedzianej Górze i Kostomłotach Pierwszych. Miesz-
kańcy Ćmińska są oburzeni, bo chcą oddać grunty za darmo pod chodnik dla pieszych i nie chce 
Gmina budować. Natomiast dla innych buduje się i jeszcze płaci odszkodowania. Nie można być 
zachłannym, nie tylko Kostomłotom należy się wszystko, co z Ćmińskiem? Kiedy mieszkańcy 
doczekają się na inwestycje w tych miejscowościach? 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że radna Pani Żelazko Mał-
gorzata poruszyła przykrą sprawę szczególnie dla mieszkańców Ćmińska, bo odszkodowania 
wydłużają czas przeprowadzenia inwestycji na innych terenach. Teraz Sąd zdecyduje ile wypła-
cić i czy wypłacać. Wszystko powinno odbyć się zgodnie z prawem. 
Radny Korczyński Marian – w świetle przedstawionych materiałów wnosi o podjęcie uchwał i 
udzielenie absolutorium dla Wójta za 2012 rok 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Grażyna Raczyńska prze-
kazała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 19 czerwca 2013 r. rozpatrzono przedłożone sprawoz-
danie z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. Komisja zaopiniowała pozytywnie to sprawoz-
danie i wnosi o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2012 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zakończył dyskusję nt. sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za 2012 rok i poprosił o odczytanie projektów uchwał. 
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Ad. 13. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały – kto jest za przyjęciem ww. sprawozdania. 
             Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII / 213 / 13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 14. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały – kto jest za udzieleniem absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu 
gminy za 2012 rok. 
             Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII / 214 / 13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  podziękował za udzielenie absolutorium za 2012 rok. 
 
Ze względu na ważne sprawy osobiste, salę obrad opuściła radna Sukiennik Halina. 
 
Ad. 15. 
Insp. FN Justyna Błaszczyk omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2013 rok w 
działach, rozdziałach i paragrafach po stronie dochodów i wydatków ujęte w załącznikach od nr 
1 do 8. Zwiększają się dochody i wydatki w związku z podpisanymi aneksami do umów, zwięk-
sza się wydatki na przedszkola, gdyż dzieci z terenu naszej gminy uczęszczają do przedszkoli 
niepublicznych na terenie innej gminy i nasza gmina musi dokonać zwrotu. Następuje zmniej-
szenie wydatków bieżących w całej Gminie o kwotę 500 tys. zł. Wszystkie proponowane zmiany 
opisano w uzasadnieniu do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poinformował, że zmiany w budżecie 
gminy na 2013 rok i w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 – 2021 były szcze-
gółowo omówione na posiedzeniach Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna po-
wiedziała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 19 czerwca 2013 r. po wysłuchaniu informacji, 
pozytywnie zaopiniowano zmiany w budżecie gminy na 2013 rok jak również zmiany w wielo-
letniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 – 2021. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXIII/169/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28-12-
2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
11 radnych – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/215/13 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 13 
do protokołu. 
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Ad. 16. 
Insp. FN Justyna Błaszczyk powiedziała, że zmiany w budżecie gminy generują zmiany w wie-
loletniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 – 2021. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2013 – 2021 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/216/13 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 
 
Ogłoszono przerwę w obradach w godz.11.40 do 12.10. 
 
Ad. 17. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – na poprzedniej sesji były podejmowane uchwały o udzieleniu 
bonifikat od rocznych opłat z tytułu trwałego zarządu nieruchomości, na dzisiejszej sesji projekt 
uchwały dotyczy nieruchomości na której jest ośrodek sportów masowych w Ćmińsku. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat z tytułu trwałego zarządu nieru-
chomości.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/217/13, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 18. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – projekt uchwały dotyczy działki nr 89/51 w Ćmińsku przy ul. 
Podgród. Przy przejęciu oczyszczalni ścieków przez Gminę okazało się, że część działki jest 
zagrodzona i znajduje się w ogrodzonej nieruchomości Państwa Heinrich. Gmina wystąpiła o 
zwrot, natomiast Państwo Heinrich o sprzedaż. Rada Gminy nie wyraziła zgody na sprzedaż, 
Wójt wydzierżawił tą działkę na okres 3 lat. Można wydzierżawić na dłuższy okres, ale Rada 
Gminy musi wyrazić zgodę i dlatego został przygotowany projekt uchwały w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że jeżeli zamiarem Gminy jest 
docelowo odzyskać tą działkę to nie widzi potrzeby przeciągania tej decyzji. Taka też była decy-
zja Rady Gminy poprzedniej kadencji. 
Radna Żelazko Małgorzata uważa, że należy ostrożnie podejść do tej sprawy, żeby ten Pan nie 
chciał odszkodowania w przyszłości za posadzone drzewka. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała – już wcześniej była działka użytkowana i dlatego jest to zała-
twione umową dzierżawy. Nie ma żadnego niebezpieczeństwa, że nabędzie praw w drodze za-
siedzenia.  
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk – jest to pas o szerokości 4m na długości działki Pana He-
inricha. Wynikło to przy przejęciu oczyszczalni ścieków. W przyszłości Gmina chcąc sprzedać 
tą działkę łącznie z tym, co jest w ziemi czyli z obiektami musi uregulować tą sprawę. Obecnie 
część działki, która jest w ogrodzeniu nie będzie wykorzystywana przez Gminę. Nie ma żadnego 
zagrożenia, że Pan Heinrich nie odda tej działki Gminie. 
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Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że są właściwe przepisy w kodeksie karnym regulu-
jącym te sprawy i nie poniesiemy kosztów nasadzenia drzewek, nie będziemy płacić odszkodo-
wania. Szerzej omówiła tą sprawę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 89/51 obręb 3 Ćmińsk Kościelny na okres po-
wyżej 3 lat w drodze bezprzetargowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 2 głosy „za”, 5 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt poddany pod głosowanie stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk - w związku z rozmową telefoniczną z RIO i uwagami do 
wcześniej podjętej uchwały przedkłada się Radzie Gminy projekt uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi celem 
uchwalenia a tym samym uchylenia wcześniej podjętej uchwały. RIO zwróciło uwagę, że 
uchwała zawiera zapisy z ustawy i dotyczy zobowiązania inkasentów, a w uchwale nie powinno 
się cytować tych zapisów. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, czy będą jakieś książeczki opłat, żeby sołtysi wiedzieli jakie 
opłaty pobierać i  kto ma płacić? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki wyjaśnił, że nie będzie żadnych decyzji tylko wpłaty na podsta-
wie złożonej deklaracji. Będzie zestawienie dla sołtysów, żeby wiedzieli jakie opłaty pobierać. 
Radca Prawny Ewa Kokowska – w deklaracji złożonej przez mieszkańca jest wskazana wyso-
kość opłaty za odpady komunalne, jeżeli zachodzą wątpliwości do danych zawartych w deklara-
cji to Wójt wszczyna postępowanie i wydaje decyzję. Zasadnym jest, żeby inkasenci mieli czuj-
ność i zgłaszali rażące sytuacje.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/218/13, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 20. 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk powiedziała, że przepisy ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach zobowiązują Gminę do przyjmowania deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi drogą elektroniczną. Projekt uchwały określa zasady i 
tryb ich składania. Podjęcie uchwały jest wypełnieniem obowiązku określonego w ustawie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław  odczytał projekt uchwały w sprawie 
warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/219/13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
Ad.  21. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – Rada Ministrów wprowadziła zmiany w przyznawaniu stypen-
diów na rok szkolny 2012/ 2013, kryterium dochodowe na osobę w rodzinie zostało dostosowa-
ne do kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. 
Sekretarz Gminy Miroslawa Duda powiedziała, że istotą zmiany jest zmiana przepisów regu-
lujących naliczanie stypendium szkolnego. Szerzej omówiła wprowadzone zmiany. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym wraz z załacznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII/220/13 wraz z załącznikiem, która stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
Ad. 22. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki – ustawa o publicznym transporcie zbiorowym nakłada na Gminę 
obowiązek utrzymania przystanków i dlatego też można ustalić opłatę od przewoźników za ko-
rzystanie z przystanków celem częściowej rekompensaty poniesionych nakładów finansowych. 
Z wyliczeń wynika, że ok. 1 tys. zł miesięcznie będzie wpływać do budżetu przy przyjętej staw-
ce opłat w projekcie uchwały. Jeszcze nie wszyscy zgłosili deklarację korzystania z przystan-
ków. Udzielił odpowiedzi na pytania. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  omówił jak było dotychczas, z budżetu pokrywano koszty sprzą-
tania przystanków. Gmina nie może ustalić wyższej opłaty mimo, że kwota na utrzymanie przy-
stanków będzie wyższa tj. około 2,5 tys. zł miesięcznie. MPK jest zwolnione z opłaty. Udzielił 
odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek opłat za korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków komuni-
kacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII / 221 / 13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
Ad. 23.  
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk powiedziała, że „Plan ochrony Suchedniowsko-
Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego” opracowali specjaliści znający się na przepisach w tej 
sprawie, jest też konieczność zaopiniowania przez właściwe miejscowo rady gmin. Dlatego Ze-
spół Świętokrzyskich i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach przedłożył projekt 
Planu do zaopiniowania. Nie można wnieść zarzutów do przedłożonego Planu. Rada Gminy mo-
że treść uchwały ustalić dowolnie i jest wrzucany niekonkretny warunek. Rada Gminy nie musi 
opiniować i w tym przypadku w terminie 30 dni od dnia otrzymania pisma w tej sprawie, nie 
zajęcie stanowiska przez Radę będzie uznane jako pozytywna opinia wyrażona przez Radę. 
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                   Podczas dyskusji były różne głosy – podejmować uchwałę czy odłożyć na kolejną 
sesję. Odpowiedzi na pytania udzielali Przewodniczący Rady Gminy, Wójt Gminy, Kier. ref. 
OŚGNiR. i Radca Prawny (omawiając procedurę uchwalania Planu powiedziała, ze opinia Rady 
Gminy nie jest wiążąca dla organu uchwalającego Plan). 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zaopiniowania projektu Planu ochrony Suchedniowsko - Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego 
wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVII / 222 / 13 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ogłoszono przerwę w obradach w godz.13.10 – 13.30. Ze względu na ważne sprawy osobiste na 
salę obrad nie wrócił radny Karczewski Marcin. 
 
Ad. 24. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że przekazano radnym pro-
jekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego za-
sobu gminy Miedziana Góra, do dyskusji i wniesienia wniosków. Wpłynęło kolejne pismo w 
dniu 29.04.br. od mieszkańców Kostomłoty Pierwsze – kolejne wezwanie do usunięcia narusze-
nia prawa przy podejmowaniu uchwały Nr XXIV/179/13 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 22 
lutego 2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ko-
stomłoty Pierwsze – część II na terenie gminy Miedziana Góra. Zapoznał z treścią tego pisma. 
Następnie w dniu 25 maja br. mieszkańcy złożyli skargę na uchwałę do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach za pośrednictwem Rady Gminy. Skarga została przekazana do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że zgodnie z prawem można zaskarżyć uchwałę do 
sądu administracyjnego. Wezwania skierowane do Rady Gminy nie wskazują, w jaki sposób 
uchwała narusza interes prawny tych osób. Rada Gminy nie może odnieść się merytorycznie do 
tej sprawy. Można to przedyskutować na komisji i udzielić lub nie udzielić odpowiedzi. Zapo-
znał z treścią opinii Radcy Prawnego dot. tej sprawy. Następnie zwrócił się do Rady Gminy o 
przyjęcie „Stanowiska w sprawie finansowania przez gminy oświetlenia dróg krajowych usytu-
owanych na ich terenie”. Zapoznał z treścią „Stanowiska XXVII Zgromadzenia Ogólnego 
ZGWRP Poznań, 16 – 17 maja 2013 r. w sprawie rezerwy subwencji ogólnej w budżecie pań-
stwa, stanowiącej treść Art. 26 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego” które 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Stanowisko Rady będzie przesłane do Posłów RP, Prezesa 
Rady Ministrów RP i Ministra Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że sprawa dot. skargi miesz-
kańców na ww. uchwałę będzie omawiana na komisjach. Spytał, czy jest zgoda Rady Gminy? 
               W związku z brakiem głosów sprzeciwu Przewodniczący Rady Gminy przekazał ww. 
sprawę do komisji stałych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński odczytał „Stanowisko Rady Gminy Mie-
dziana Góra z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie finansowania przez gminy oświetlenia dróg 
krajowych usytuowanych na ich terenie”. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie tego „Sta-
nowiska..” 
              Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. „Stanowisko...”, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Następnie powiedział, że Radni mieli zaproszenie na akademię w związku z dniem samorządow-
ca do Zespołu Szkół w Kostomłotach, było niewielu radnych. Otrzymał bardzo ładny grawerton 
dla całej Rady. Pogratulował sołtysowi Janowi Raczyńskiemu udziału w maratonie i otrzymane-
go medalu za ukończenie maratonu. Poprosił Radnych o udział w festynie gminnym w dniu 
30.06.2013 r. i pomoc podczas festynu.  
Wójt Gminy Maciej Lubecki  zaprosił wszystkich wraz z rodzinami do udziału w festynie 
gminnym w dniu 30 czerwca 2013 r. 
 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński spytał, czy Radni mają interpelacje pi-
semne. 
             W związku z brakiem interpelacji przystąpiono do dalszej części obrad. 
 
Ad. 26. 
Radna Żelazko Małgorzata poprosiła o naprawę oświetlenia ulicznego – lampa koło giełdy 
przy posesji Pani Cieślik. Kolejna sprawa to naprawienie 3 mostków przy ul Kobylaki, woda je 
podmywa i droga może zapaść się. Mieszkańcy ul. Kobylaki posesje nr 62 do 74 proszą o pogłę-
bienie rowu, jest za płytki i woda zalewa posesje i drogę. Przy ul. Podglinie nie ma rowu odwad-
niającego, prośba o zrobienie korytek. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – na posiedzeniu komisji były pokazy-
wane zdjęcia zrobione po ulewnych deszczach. Podtopienia pokazują, gdzie są te trudne sytu-
acje. Prośba do Komisji o zajęcie się tym tematem, może być to proces długofalowy w rozwią-
zaniu tej sytuacji. Prośba do Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Kierownika ref. ITU 
o pomoc, czasami potrzebna jest dobra wola i niekoniecznie duże pieniądze. 
Pani Goraj Bernarda zapoznała z treścią pisma Przewodniczącego Rady Gminy Miedziana 
Góra przesłanego do mieszkańców Kostomłotów Pierwszych, którzy podpisali się pod wezwa-
niem do usunięcia naruszenia prawa przy podejmowaniu uchwały Nr XXIV/179/13 z dnia 
22.02.13 r. W dniu dzisiejszym Rada Gminy miała zajmować się tą sprawą. Czy przekazanie w 
dniu dzisiejszym sprawy do komisji to jest sposób załatwienia? 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert udzielając odpowiedzi powiedział m.in. 
nie może sam podejmować decyzji tylko decyzję podejmuje Rada Gminy i w dniu dzisiejszym 
Rada zdecydowała o zajęciu się tym tematem na posiedzeniu komisji. Była odczytana przez 
Wójta opinia Radcy Prawnego. Mieszkańcy wnieśli sprawę do Sądu i Sąd rozstrzygnie, będzie 
wyrok sądowy i Rada musi się z tym zgodzić.  
Pani Goraj Bernarda spytała, kiedy radni otrzymali materiały na sesję, chodzi o projekt uchwa-
ły zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/179/13 Rady Gminy M.Góra z dnia 22.02.13 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II 
gmina M.Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
Pani Goraj Bernarda – czy uchwała jest ważna, skoro brał udział w głosowaniu radny z wyro-
kiem? 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi 
przepisami do czasu stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego przez radę gminy radny pełni 
swoje obowiązki. Rada Gminy Miedziana Góra nie podejmowała uchwały w sprawie stwierdze-
nia wygaśnięcia mandatu radnego. 
Sołtys Banaś Stanisław  zwrócił się o zrobienie nakładki na drodze przy krzyżówce w Bobrzy, 
są duże dziury. Stwierdził, że jest duży problem z wodami zalewającymi posesje podczas więk-
szych opadów. Spytał, czy Gmina ma możliwość wyegzekwowania wykopanie rowu, bo w Bo-
brzy sąsiedzi nie mogą dojść do porozumienia w tej sprawie, chodzi o wykopanie rowu na cieku, 
który zrobiła spływająca woda. 
Kier. Ref. OŚGNiR Irena Danieluk powiedziała m.in. jest kodeks cywilny, który mówi czego 
nie wolno, ustawa prawo wodne reguluje sprawę cieków naturalnych. Natomiast konieczność 
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wykopania rowu to sprawa sąsiedzka. Gmina nie może wydać decyzji administracyjnej o wyko-
paniu rowu. Ciek naturalny to zadanie Rządu i należałoby skierować pismo o wykopanie rowu 
do Urzędu Marszałkowskiego. Mieszkańcy mogą zwrócić się do Starostwa Powiatowego o 
przywrócenie stanu rowów (cieków naturalnych) zgodnie z ewidencją na starych mapach, bo na 
nowych niektóre rowy znikły, nie ma ich. Patrząc na mapy z lat ubiegłych to są zaznaczone cieki 
naturalne, które nie wiadomo w jaki sposób znikły tak w terenie jak i na nowych mapach. Sąsiad, 
który zanieczyścił rów niech go wyczyści. 
Radny Jacek Syska spytał, czy Pan Wójt wie w jaki sposób poruszać się chcąc dojechać do 
Kielc po oddaniu węzła w Kostomłotach do użytku? Czy wolno będzie poruszać się pieszo lub 
rowerem? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  spytał, w jaki sposób była do tej pory komunikacja? Urząd Gmi-
ny wystąpi z pismem w tej sprawie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
Pani Goraj Bernarda – jeżeli ktoś będzie chciał wypis i wyrys z miejscowego planu zagospo-
darowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze to czy dostanie zgodnie z tą uchwałą 
Nr XXIV/179/13? 
Kier. ref. Tomasz Bucki – uchwała została już opublikowana, natomiast zmiany podjęte w dniu 
dzisiejszym w ramach nadzoru zostaną przesłane do Wojewody, jeżeli nadzór nie uchyli to rów-
nież uchwała będzie opublikowana i zgodnie z przepisami będzie obowiązywał nowy plan miej-
scowy. 
Sołtys Radek Zygmunt poruszył problem utrzymania rowów przy drogach powiatowych. Kto 
powinien czyścić? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wyjaśnił, że ustawa o drogach mówi kto za co odpowiada i kto 
powinien o to dbać, a mianowicie właściciel posesji do której rów przylega. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński – wychodzi na to, że mieszkańcy będą 
płacić podatki, a nic w zamian tylko jakieś kary. 
Radny Jacek Syska - należy w gazetce gminnej opublikować zasady, obowiązki mieszkańców 
co do utrzymania rowów przy drogach i chodników dla pieszych. 
Sołtys Socha Marek ponowił prośbę o wymianę słupków betonowych na przystankach na inne, 
żeby można było wywiesić rozkłady jazdy. 
Kierownik ZGK Zdzisław Zapała  uważa, że należy wrócić do tematu podjęcia uchwały o po-
datku od posiadania psów np. w przypadku posesji posiadającej powyżej 3 psów. Przekazał pro-
blemy z bezpańskimi psami. Przepisy zobowiązują gminę do uprzątnięcia zabitych dzikich zwie-
rząt. Skąd brać na to pieniądze, bo przecież za wszystko trzeba płacić. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński spytał, w jaki sposób sprawdzać ile jest 
psów na posesji? Czy Kierownik ZGK zajmie się tym? Po co podejmować uchwałę skoro i tak 
nie będziemy mogli jej wykonać. 
Radny Korczyński Marian  powiedział, że w Kostomłotach Pierwszych ze skrętu z ul. Św. Jana 
w ul. Starowiejską jest duża wyrwa, należy coś z tym zrobić. Odniósł się do sytuacji na posie-
dzeniu Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy w dniu 19 czerwca br. Przewodniczący Komisji 
Karczewski Marcin przerwał obrady i wyznaczył inny termin. Było to posiedzenie wszystkich 
komisji stałych, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska 
Grażyna podnosiła rękę chcąc coś powiedzieć i nikt na to nie zwrócił uwagi. Stwierdził, że 
Przewodniczący Rady Gminy był obecny na posiedzeniu i powinien zareagować, nie dopuścić 
do takiej sytuacji. Zwrócił uwagę, że wiele spraw nie zostało omówionych na Komisji, bo w 
drugim wyznaczonym terminie nie odbyło się posiedzenie w związku z brakiem kworum. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że Przewodniczący Rady 
Gminy nie ma upoważnienia do dyscyplinowania radnych. Jeżeli dostanie takie uprawnienia to 
deklaruje, że będzie z tego korzystał. Na posiedzeniu Komisji to Przewodniczący danej Komisji  
czuwa nad porządkiem obrad. 
Radny Stefański Czesław  - mieszkańcy segregują odpady i kiedy otrzymają jakieś informacje 
w jaki sposób to robić? 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki  – mieszkańcy otrzymali informację przy wypełnianiu deklaracji. 
W naszej gminie segregacja była prawidłowa. Nowy odbiorca śmieci będzie zgłaszał do Urzędu 
problemy, o ile takie będą. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński podziękował sołtysom z Ćmińska za na-
sadzenie drzewek przy placu zabaw w Ćmińsku. Szkoda tylko, że osoby udzielające się społecz-
nie, pomagają sołtysom i mają z tego tytułu nieprzyjemności. 
 
Ad. 27. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XXVII sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  14.35. 
 
 
     Protokolant                                Sekretarz obrad                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Halina Żelazna                              Stanisław Wałek                                Robert   Pokrzywiński 
 
 
 


